
 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Zápis z jednání 

 
Pro  Oddělení volených zástupců 

Přítomni 
 
Doc.PhDr. Ledvinka, JUDr. Novaková, Ph.D. PhDr. Zuzana Strnadová, Mgr. 
Alena Ježková, Mgr. Jiřina Růžičková, Ing. Šíma a Ing. Peterka 
 

Omluveni Radomír Nepil,  MgA. Eliška Kaplický Fuchsová, ,  
PhDr. Miloslava Knappová, CSc. 

Věc 
Zápis z jednání Místopisné komise Rady HMP, které se konalo dne 17.10.2018 
v 15.00 hodin, v Jungmannově ulici č.35 (Škodův palác), ve druhém poschodí, 
dveře č.  229.  
 

Zpracoval Ing. Peterka  Počet stran 1 
 

 Datum 23.10.2018 
 
1. Komise nemá námitek k zápisu ze 17.9.2018. K bodu 3. podal Ing. Peterka informaci 

v tom smyslu, že stav ve věci Kutrovická je nezměněn. Komise dosud neobdržela 
vyjádření městské části. K návrhu na pojmenování parku v ulici Lannově názvem park 
Generála Bílého byla podána informace, že po nesouhlasu rady městské části Praha 1, 
bylo doporučeno stáhnout návrh na pojmenování z projednání v Radě HMP (viz bod 5. 
programu)  

 
2. Komise odkládá projednání žádosti fy Remin, spol. a r.o. o prodloužení ulic Na 

Komořsku, Pacholíkova a Horkého severovýchodním směrem do ujasnění budoucího 
polohopisu ulic (kam mají být prodlouženy). 

 
3. Komise podporuje žádost fy RoDoMi s.r.o. o pojmenování dvou budoucích ulic na k.ú. 

Háje názvy U Milíčova a Nad Šátečkem.   
 
4. Komise nepodporuje žádost městské části Praha-Suchdol o řešení problematické 

situace v lokalitě Za hřištěm a Na Vrchmezí zrušením názvu  
Za hřištěm.  

 
5. Komise podporuje žádost odboru živnostenského a občanskosprávního o prodloužení 

ulice Minerální na k.ú. Radotín. 
 
6. Na základě obecného povědomí o návrhu na přejmenování některých stanic metra 

komise konstatovala, že případný návrh projedná a vydá k němu stanovisko, přestože 
názvy stanic metra stanovuje drážní úřad svým rozhodnutím. 

 
7. Přestože komise neobdržela petici, jejímž obsahem je návrh na přejmenování 

Výstaviště názvem park Miloše Formana a pouze na základě o informace o její 
existenci, byla otevřena diskuse, během níž byla zvažována různá hlediska, zejména ta 
okolnost, že ve zcela nedávné minulosti byla osobnost a dílo Miloše Formana 
připomenuta pojmenováním náměstí v centru Prahy. Dále bylo připomenuto, že název 
Výstaviště, od doby kdy byl na začátku devadesátých let vrácen tomuto veřejnému 
prostranství, se stal vžitou součástí místní orientace a dobře slouží svému účelu. Závěr 
diskuse byl ten, že komise přejmenování Výstaviště nepodpoří.  

 




